[bookmark: _GoBack]受此次疫情影响，南非移民总局对于华人签证做出临时调整和让步

突如其来的新型冠状病毒蔓延了整个中国，往返中国的航班很多都被取消，受不可抗力因素影响，南非移民总局紧急召开会议，针对华人签证做出临时调整和让步。
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a) 内部调动工签: 目前持有此类签证，在即将到期的签证持有者可以在南非申请延期不超过180天的11 (1)(a)访客签证 或11(2)短期工作签证。(签证在2020年7月21日过期之前都可以按照此规定在南非转签证状态)
b ) 短期访客签证：11(1)(a)访客签证可以在南非境内，单次申请最多可延期3个月。
C ) 临时居住签证从2019年12月1 日至2020年2月29日在此期间，如果签证已经过期了，申请人在申请延期的时候不需要申请豁免信件（FORM 20）。
  
综上所述 针对华人签证问题有效期至2020年7月31日，如有更改，请按照移民总局官方文件通知为准。

请签证将要到期的申请人提早准备延期文件，以免在南非逾期滞留，留不良签证记录。







新星国际· 竭诚为您服务
重磅推出中国申请南非4年内部调动签证
南非主要负责以下服务：
1）签证资料：使领馆公证认证、南非无犯罪等；
2）催签类服务：
签证待批状态：TRR、TRC、PRP；
已在VFS递交申诉： TRA、 PRA；
签证转贴：REC；
ID催件；

3）递交签证类服务：
工作证转PR；
工作证转其他类别签证；
陪伴延期；
陪伴PR或ID转PR；
特殊技能转PR；
特殊技能延期；
退休签证延期；
签证转贴；
ID申请；


4）会计类：公司注册、公司年审、公司做账报税、股权证书、申请VAT、进出口号、员工税号、失业保险号、工伤保险号码、年度财务报表、完税证明等；

5）商务接待：当地地接服务、各类展会以及各类会议安排、便民租房服务、保全服务、私人订制旅游团、票务服务；

北京办事处负责以下服务
1）南非短期签证：探亲、访友、单次商务考察、多年多次商务签、短期工作签（11.2）；

2）南非长期签证：4年内部调动签、工作证陪伴、2年PR或ID陪伴、投资移民签、3年退休签、5年特殊技能签；

南非签证联系电话：
0782763881 Betty 王小姐

会计师联系电话：
0846428984 Sam 谢先生

南非总公司座机电话：
0116203191

公司微信：
1060151666（南非&中国签证）
saminxhl  （财务&税务）
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HOME 2FFAIRS
REPUBLIC OF SOUTH AFRICA
Enquiries E-mail: |
DEPARTMENT OF HOME AFFAIRS : HEAD OFFICE

VISA FACILITATION CENTRES
DEPARTMENT OF INTERNATIONAL RELATIONS & COOPERATION

IMMIGRATION DIRECTIVE NO 03 OF 2020

"TEMPORARY VISA CONCESSION FOR CHINESE VISITORS AND WORKERS ON TEMPORARY RESIDENCE VISAS IN
LIGHT OF THE CORONAVIRUS OUTBREAK

Following the first reports of cases of acute respiratory syndrome in the Chinese Wuhan municipality at'the end of December
2019, Chinese authorities have identified a novel coronavirus as the main causative agent. The outbreak has rapidly evolved
affecting other parts of China and outside the country. Cases have now been detected in several countries in Asia, but aiso
in Australia, Europe, North America and South Africa.

Many airlines have cancelled flights to China, while some countries have banned Chinese nationals from entering and have
evacuated its own citizens from Wuhan. It is against this background that I, in my capacity as Minister of Home Affairs, have
'made the following temporary concessions:

@) Intra-Company Transfer work visa: Chinese nationals whose intra-company fransfer work visas are due to
expire within the next six months (until 31 July 2020) will be allowed to re-apply for a visitor's visa in terms of
section 11(1)(a) with authorisation to conduct work as contemplated in section 11(2) of the sais Act from
within the country, provided they meet all the prescribed requirements. The applicants who qualify will be
issued with a visitor's visa for a period not longer than 180 days. No change of status or conditions will be
allowed.

b) Visitors visas: Chinese nationals whose visitors' visas have reached maximum vaidity period and are
technically unrenewable in terms of section 11(1)(a) of the Immigration Act will be allowed to apply for the
same visa with same conditions for a period not longer than three months. No change of status or conditions.
will be allowed.

¢ Chinese natonals who are holders of temporary residence visas which expired since 01 December 2019 and
those which wil be expiring up to 29 February 2020 will e allowed to submit renewal appiications for expired
visas without the need to first obtain a FORM 20 ( Authorisation for an ilegalforeigner to-remain i the country
pending an application for status).

temporary visa concession is applicable only to Chinese nationais who were legally admitted into South Africa through a
of enry and wil apply unti the 31 of July 2020. Any further extension or modification or amendmen's to the terms of this
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